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Ciuca: Nu se discuta despre impozitul progresiv; exista analize si studii ce se

deruleaza în grupul de lucru de la Ministerul Finantelor

Premierul Nicolae Ciuca a declarat, vineri, într-o conferinta de presa  sustinuta la Cluj, ca deocamdata nu

se discuta despre impozitul  progresiv, el afirmând ca nu exista în momentul de fata o alta formula  de

impozitare, ci exista analize si studii care se deruleaza în grupul  de lucru înfiintat la nivelul Ministerului

Finantelor.

"Nu se discuta despre impozitul progresiv, nu exista în momentul de fata  o alta formula de impozitare, ci exista

analize si studii care se  deruleaza în grupul de lucru înfiintat la nivelul Ministerului  Finantelor. Odata ce vor

finaliza aceste masuri de optimizare fiscala,  vom trece sa avem etapele de consultare cu institutiile de specialitate, 

cu mediul academic, cu mediul de business, cu mediul asociativ, astfel  încât în final sa avem o decizie care sa vina

sa sprijine tot ceea ce  înseamna atât colectarea banilor la bugetul de stat, cât si sprijinul pe  care trebuie sa

continuam sa-l acordam mediului de afaceri, pentru ca,  doresc sa subliniem, aceasta crestere economica

înregistrata pe primul  trimestru se datoreaza în mare masura dialogului pe care l-am avut cu  mediul de afaceri,

dialogului pe care l-am avut cu institutiile de  specialitate si, de asemenea, dialogului pe care l-am avut cu 

investitorii români si straini si încrederii pe care am reusit sa o dam  pâna acum ca avem proiecte concrete, ca

avem predictibilitate si  stabilitate în acest domeniu", a spus Nicolae Ciuca, într-o conferinta  de presa sustinuta

alaturi de ministrul Afacerilor Interne, Lucian Bode,  de europarlamentarul Daniel Buda si de primarul

municipiului  Cluj-Napoca, Emil Boc.

Premierul Nicolae Ciuca a fost prezent, joi si vineri, într-o vizita în  judetul Cluj. Printre altele, el a participat la un

dialog local cu  cetatenii pe tema "Europa începe în Transilvania: democratie, educatie  si tineret. Ce urmeaza dupa

Conferinta despre Viitorul Europei?", la  care a fost prezent si presedintele Comitetului European al Regiunilor, 

Apostolos Tzitzikostas, si la conferinta de lansare a initiativei  ''Women in Tech", sub egida Innowave Summit

2022. De asemenea, el a  vizitat câteva firme clujene.
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